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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2020/21:66 Elförsörjningen i Västmanland

Tillgången till en stabil elförsörjning är återigen aktuell. Under sommaren har 
vi sett hur kol- och oljekraftverket i Karlshamn dragit igång för att elen inte 
längre räcker till i södra Sverige.

I veckan har vi återigen kunnat läsa hur södra Sverige drabbats av elproblem på 
grund av kapacitetsbrist i elnätet.

Vi vet sedan tidigare att samma sak även hänt i Mälardalen och att Västerås 
tappade en mycket viktig företagsetablering för att kraftöverföringen var 
osäker; en etablering som hade gynnat jobb och välfärd i en för Sverige mycket 
viktig region.

Framtidens viktiga investeringar och etableringar riskeras utan en stabil 
elförsörjning. Morgondagens infrastruktur kommer inte att fungera, och 
Sverige missar sina viktiga klimatmål för att energipolitiken inte fungerar

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att säkerställa elförsörjningen i 
Västmanland på sikt?

………………………………………

Åsa Coenraads (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-09-17
Besvaras senast
2020-09-23 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


